

Dr. Sean Ennis

Affiliated Academic



Contact

sean.ennis.affiliate@nera.com

Paris: +33 1 45 02 30 00

London: +44 20 7659 8500

Professor Sean Ennis is an Affiliated Academic in NERA's Global Antitrust and Competition Practice.

With over 20 years of wide-ranging international experience related to competition law and regulation, Dr. Ennis is an economic expert specializing in competition economics and regulatory policy. He has developed economic analyses spanning a range of sectors, including regulated industries, digitalization, financial and professional services, communications, media, and health care. He has provided capacity-building for a range of business and government activities.

His studies and statements have been published by economic journals and provided to organizations such as the G20, OECD, and World Bank.

Dr. Ennis is a Professor of Competition Policy and Director of the Centre for Competition Policy at the University of East Anglia. He served before that as a senior economist at the OECD. He has also previously served as an Executive Director of the Competition Commission of Mauritius, leading an independent competition authority. Dr. Ennis has provided expert views for court and regulatory actions, as well as to the European Parliament and UK Parliament. He has applied his expert knowledge as an economist in government services, such as the European Commission's DG Competition and the US Department of Justice Antitrust Division.

Professeur Sean Ennis est un universitaire affilié au département antitrust et concurrence de NERA.

Fort d'une expérience internationale de plus de 20 ans dans le domaine du droit de la concurrence et de la réglementation économique. Dr Ennis est un expert en économie spécialisé dans l'économie de la concurrence et la politique réglementaire. Il a développé des analyses économiques couvrant un large éventail de secteurs, notamment les industries réglementées, le digital, les services financiers et professions réglementées, les communications, les médias et la santé. Il assure la formation de professionnels experts d'entités publiques et privées.

Ses recherches sont publiées dans des revues économiques et ses analyses et déclarations soumises à des organisations internationales telles que le G20, l'OCDE et la Banque mondiale.

Dr. Ennis est Professeur de Politique de la Concurrence et Directeur du Centre de la Politique de la Concurrence (CCP) à l'Université d'East Anglia. Précédemment économiste principal à l'OCDE, il a également été à la tête d'une autorité de concurrence indépendante en tant que Directeur Général de la Competition Commission of Mauritius. Sean Ennis a fourni des avis d'expert auprès de cours de justice et d'autorités réglementaires, au Parlement européen et au Parlement britannique. Il a

également exercé en tant qu'expert auprès d'autorités gouvernementales, tels que la DG Concurrence a la Commission Européenne et la Division Antitrust au ministère de la Justice américain.

Education

PhD in economics, University of California

BA in economics, King's College, University of Cambridge

Practice Areas

Antitrust and Competition

Languages

French, English

About NERA

NERA Economic Consulting (www.nera.com) is a global firm of experts dedicated to applying economic, finance, and quantitative principles to complex business and legal challenges. For over half a century, NERA's economists have been creating strategies, studies, reports, expert testimony, and policy recommendations for government authorities and the world's leading law firms and corporations. With its main office in New York City, NERA serves clients from more than 25 offices across North America, Europe, and Asia Pacific.